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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
18/03/2021 19:30h,   per-par TEAMS 

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet (voorzitter), Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Dirk Cocquyt, Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Daniel Van Daele, Denis Van Bever, Fred Vanden Bemden 
o Commissies / commissions: Frank Desmet (NOC-CNR), C. Holvoet (LIGD), A. Di Giacomo (CAN-NSC) 
 
 

Commissies / commissions 
  

 
1. BEACH (info eerder op de dag telefonisch 

verkregen van J. Van Riet) 
 

1.1. Daar de pandemie blijft aanhouden werden 
reeds twee manches van het nationale Beach 
kampioenschap afgevoerd, nl. Sint-Niklaas (26-
27/06) en Gent (7-8/08). Andere organisaties 
blijven behouden tot tegenbericht. 

1.2. De Covid-cel zal samen met Johan Van Riet 
COVID-protocols opstellen voor BVB, die 
zowel landelijk als provinciaal bruikbaar zullen 
zijn. 

1.3. Contacten met CEV betreffende beach 
(arbitrage of andere) zullen steeds passeren 
via het VB secretariaat of Guy. Afhankelijk van 
de vraag wordt doorverbonden naar de juiste 
personen en opgevolgd. 

1.4. Daniël meldt dat het FVWB opnieuw geen 
kandidaat is om dit jaar nog een manche van 
het nationale kampioenschap te  organiseren. 
Wel zullen Franstalige teams zich inschrijven.  
 

2. NOC (Frank Desmet ter vervanging van Johan 
Somers) 
 

2.1.  Zoals door de RvB gevraagd in februari (zie RvB 
18/02, punt 2.4) stelt Frank de finale teksten van 
de nationale competitie- & beker reglementen 
2021-2022 voor (reeds voorgesteld op raad van 
bestuur de dato 18/02/2021)  Deze zijn 
inhoudelijk -zoals eerder afgesproken- 
onveranderd ten opzichte van vorig jaar, afgezien 
van de automatische inschrijving van NAT2 
ploegen voor de nationale beker (zie punt 2.2.).  
De RvB keurt de reglementen goed.  
De teksten zullen door het secretariaat VB in de 
VB lay-out gegoten worden (met twee kolommen), 
waarna de vleugels nog een taalkundige controle 
kunnen uitvoeren voor 1 april.  

2.2.  Ploegen van NAT2 zijn vrij om al dan niet deel te 
nemen aan de nationale bekercompetitie. Dit 
effent de weg voor hun eventuele deelname aan 
een landelijke beker of aan de interfederale beker 

 
1. BEACH ( informations de J. Van Riet, parvenues 

plus tôt dans la journée par téléphone) 
 
1.1. En raison de la persistance de la pandémie, deux 

manches du championnat national de Beach ont 
déjà été annulées, à savoir Sint-Niklaas (26-27/06) 
et Gand (7-8/08). Les autres organisations sont 
retenues jusqu'à nouvel ordre. 

1.2. La cellule Covid, en collaboration avec Johan Van 
Riet, élaborera des protocoles COVID pour BVB, 
qui seront utilisables tant au niveau national que 
provincial. 

1.3. Les contacts avec la CEV concernant le beach 
(arbitrage ou autre) passeront toujours par le 
secrétariat VB ou par Guy. En fonction de la 
question, la CEV est mise en relation avec les 
bonnes personnes. Le sujet fait l'objet d'un suivi. 

1.4. Daniël rapporte que la FVWB n'est à nouveau 
pas candidate pour organiser une manche du 
championnat national cette année. Les équipes 
francophones pourront toutefois s'inscrire.  

 
2. CNR (Frank Desmet en remplacement de Johan 

Somers) 
 
2.1.  Comme demandé par le Conseil d’Administration 

en février (voir CA 18/02, point 2.4), Frank 
présente les textes finaux des règlements des 
compétitions et coupes nationales 2021-2022 (déjà 
présentés au Conseil d’Administration 
18/02/2021). Comme convenu précédemment, 
ceux-ci sont inchangés par rapport à l'année 
dernière, à l'exception de l'inscription automatique 
des équipes NAT2 pour la coupe nationale (voir 
point 2.2.). Le CA approuve le règlement.  
Les textes seront coulés dans la mise en page VB 
par le secrétariat (avec deux colonnes), après quoi 
les ailes pourront effectuer un contrôle linguistique 
avant le 1er avril.  

2.2.  Les équipes de NAT2 sont libres de participer ou 
non à la compétition de la coupe nationale. Cela 
ouvre la voie à leur éventuelle participation à une 
Coupe régionale ou à une Coupe interfédérale dès 



 

2 
 

van zodra die georganiseerd wordt (voorzien 
voor organisatie  in seizoen 2022-23)  

2.3. Na voltooiing van de inschrijvingen voor het 
seizoen 2021-2022, doch voor de aanvang van de 
competitie, zal de NOC aan de RvB een definitieve 
regeling stijgen/dalen voorleggen (zie reglement 
hoofdstuk 5).  NOC-CNR zal na ontvangst de 
inschrijvingen en de reeksindelingen bestuderen 
en eventueel een voorstel tot herindeling opmaken 
naar raad van bestuur. Het blijft vandaag 
onduidelijk of clubs mogelijks niet meer zouden 
herinschrijven. Principe moet blijven dat de laatste 
uit een reeks dient te zakken, de eerste als 
kampioen te stijgen. 

2.4. Vanaf juni 2021 zal de NOC tijd vinden om te 
werken aan grondig vernieuwde reglementen met 
oog op seizoen 2022-23. 

2.5. Het annorama van de LIGA  houdt rekening met 
CEV-imperatieven (het EK U20 Men eindigt op 
04/10). De competitie LIGH zal starten op 23/10 
en eindigen op 15/05. Van zodra Frank de details 
ontvangt van de EML zal hij deze delen met de 
RvB. Vanuit LIGD werd nog geen info ontvangen 
met betrekking tot volgend seizoen. 
De RvB stelt vast dat het late einde van de 
competitie zijn weerslag kan hebben op de 
inschrijvingen voor 2022-2023. 

2.6.  Frank meldt (net als Johan Somers tevoren) dat 
het takenpakket van de NOC vandaag veel 
zwaarder weegt dan wat haar drie leden 
aankunnen (reden : de hervorming van de 
competitie). Guy verwijst naar de statuten die 
stellen dat de commissievoorzitter, eens 
verkozen, zijn ploeg zelf samenstelt,  een interne 
taakverdeling afspreekt en deze nadien voorstelt 
aan de raad van bestuur, waarna de RvB haar 
akkoord geeft (zie ook RvB punt 2).  Daniel dringt 
aan op een evenwichtige taakverdeling tussen 
Nederlands- en Franstaligen. Belangrijk is 
evenwel ook de verdeling tussen VV (80%) en 
FVWB (20%) van de deelnemende clubs. 

2.7. Frank informeert de RvB over de aanpak van VV 
mbt minder getalenteerde jeugdspelers (dit is 
geen verantwoordelijkheid van VB).  Op vraag 
van raad van bestuur zal Frank de 
verantwoordelijken ‘Jeugd’ van de twee vleugels 
(Vleminckx voor FVWB & Lyssens voor VV) met 
elkaar in contact brengen.  

 2.8. Paul merkt op dat een speler van LIGH recent 
kaarten kreeg en van het veld gestuurd werd. Het 
reglement voorziet een schorsing omwille van het 
bereiken van het aantal strafpunten door de NOC 
op te leggen.  Naast de schorsing wordt, 
gebaseerd op het scheidsrechters-verslag, de 
zaak behandeld door het bondsparket welk een 
disciplinaire straf kan opleggen. Frank en Toon 
verzekeren de opvolging.  

2.9. Op een vraag van Daniel bevestigt de RvB dat ze 
geen weet hebben dat de interconnectie tussen 

qu'elle sera organisée (prévue pour la saison 
2022-23).  

2.3. Après la fin des inscriptions pour la saison 2021-
2022, mais avant le début de la compétition, la 
CNR soumettra au CA un règlement final 
monter/descendre (voir règlement, chapitre 5).  
Après réception, la NOC-CNR étudiera les 
inscriptions et les attributions de séries et fera 
éventuellement une proposition de reclassement 
au conseil d'administration. Pour l'instant, on ne 
sait pas encore combien de clubs pourraient ne 
pas se réinscrire. Le principe doit rester que le 
dernier d'une série descend et que le champion 
monte. 

2.4. A partir de juin 2021, la CNR trouvera le temps de 
travailler sur un règlement profondément remanié 
en vue de la saison 2022-23. 

2.5. L'annorama de la LIGUE tient compte des 
impératifs de la CEV (le Championnat d'Europe 
U20 Hommes se termine le 04/10). La compétition 
LIGH commencera le 23/10 et se terminera le 
15/05. Dès que Frank recevra les détails de la 
EML, il les partagera avec le CA. La LIGD n'a pas 
encore communiqué d'informations concernant la 
saison prochaine. Le CA note que la fin tardive de 
la compétition peut avoir un impact sur les 
inscriptions pour 2022-2023. 

2.6.  Frank mentionne (comme Johan Somers 
auparavant) que les tâches de la CNR sont 
aujourd'hui beaucoup plus lourdes que ce que ses 
trois membres peuvent gérer (raison : la réforme 
de la compétition). Guy se réfère aux statuts qui 
stipulent que le président de la commission, une 
fois élu, réunit lui-même son équipe, convient 
d'une répartition interne des tâches et la propose 
ensuite au CA, après quoi le CA donne son 
approbation (voir aussi le point 2 du CA).  Daniel 
insiste sur une répartition équilibrée des tâches 
entre néerlandophones et francophones. La 
répartition entre VV (80%) et FVWB (20%) des 
clubs participants est également importante. 

2.7. Frank informe le CA de l'approche de VV 
concernant les jeunes joueurs moins talentueux 
(ce n'est pas une responsabilité de la VB).  À la 
demande du conseil d'administration, Frank mettra 
en contact les responsables des jeunes des deux 
ailes (Vleminckx pour la FVWB et Lyssens pour  
VV).  

 2.8. Paul note qu'un joueur de LIGH a récemment 
reçu des cartons et a été expulsé du terrain. Le 
règlement prévoit une suspension pour avoir 
atteint un certain nombre de points de pénalité 
infligés par la CNR.  En plus de la suspension, sur 
la base du rapport de l'arbitre, l'affaire sera 
entendue par le parquet fédéral qui pourra imposer 
une sanction disciplinaire. Frank et Toon 
assureront le suivi.  

2.9. En réponse à une question de Daniel, le CA 
confirme qu'il n'est pas au courant que 



 

3 
 

Admin2 en Fedinside intussen niet naar 
voldoening zou werken. 

2,10 Opvolging wedstrijdbladen voor nationale 
reeksen. Sinds vele jaren worden de 
wedstrijdbladen gecontroleerd op het secretariaat 
VV door een medewerker op de payroll van VV. 
Naar volgend seizoen dient dit takenpakket 
idealiter te kunnen gebeuren op secretariaat VB. 

 
3.     NSC (Arturo Di Giacomo) 
 
3.1.  Op vraag van Arturo besluit de RvB dat 

inbreuken tegen de COVID-protocollen enkel 
gesanctioneerd kunnen worden door de 
COVID-cel. De verantwoordelijkheid van 
rapportage berust bij : 
1. De COVID-supervisor 
2. De wedstrijdcommissaris,  
3. De scheidsrechter 

De RvB merkt echter op dat de clubs zich tot 
heden zeer goed gedragen en dat sanctioneren 
waarschijnlijk niet nodig zal zijn. 

3.2.  Arturo informeert de RvB over de succesvolle 
vorming van ‘video referees’. Daniel pleit voor 
extra aandacht naar en steun voor vrouwelijke 
referees. Deze werden door NSC ook in de 
picture geplaatst binnen de video. 

3.3   Het gebruik van de headsets is een groot succes. 
De NSC zou dit gebruik willen uitbreiden tot alle 
nationale niveaus. De headsets zullen deel 
uitmaken van het uniform, en dus ten koste komen 
van de individuele scheidsrechters.  Aankoop en 
distributie worden geregeld in samenspraak met 
Claude en het secretariaat VB. Intussen wordt een 
systeem met 4 geconnecteerde headsets uitgetest 
op een match van Maaseik (13/03) & een van 
Roeselare (20/03).  

3.4. De onvolledige invoering van het video-
challenge systeem in de LIGH zorgt voor een 
competitie met twee snelheden. De RvB 
betreurt dit en stelt vast dat ploegen niet met 
gelijke wapens kunnen strijden. Bovendien 
wordt betreurd dat clubs die de videochallenge 
aangereikt kregen deze niet permanent wensen 
te gebruiken. 

3.5.  Het secretariaat VB bezit nog een stock aan 
COVID-maskers.  Arturo stelt voor om een deel 
gratis te verdelen tussen de jonge 
scheidsrechters van VV en FVWB die op 
nationaal niveau als lijnrechter optreden. De 
vleugels (Kurt & Christian) worden gevraagd om 
hun bestelling te plaatsen bij het secretariaat VB. 

3.6.  Arturo is tevreden met de groeiende rol en 
engagement van Eric Humblet in het Belgische 
Beach circuit. 

3.7. Op vraag van Jean-Paul bevestigt Arturo dat hij 
in april een opvolgvergadering plant met Kurt.  

. 
 
 

l'interconnexion entre Admin2 et Fedinside ne 
fonctionnerait pas correctement. 

2.10. Suivi des fiches de compétition pour les séries 
nationales. Depuis de nombreuses années, les 
feuilles de match sont contrôlées au secrétariat de  
VV par un employé de VV. Idéalement, cette tâche 
devrait être effectuée par le secrétariat VB d'ici la 
saison prochaine. 

 
3.     CNA (Arturo Di Giacomo) 
 
3.1.  A la demande d'Arturo, le Conseil 

d’Administration décide que les violations des 
protocoles du COVID ne peuvent être 
sanctionnées que par la cellule COVID. La 
responsabilité du rapportage incombe à : 
1. Le superviseur COVID 
2. Le commissaire de la course,  
3. L'arbitre 

Cependant, le CA note que les clubs se sont très 
bien comportés jusqu'à présent et qu'il est peu 
probable que des sanctions soient nécessaires. 

3.2.  Arturo informe le CA du succès du programme de 
formation  "video referees". Daniel plaide pour une 
attention et un soutien supplémentaires pour les 
femmes arbitres. Elles ont été mises en avant par 
la vidéo de promotion CNA. 

3.3 L'utilisation de headsets est un grand succès. La 
CNA souhaite étendre cette utilisation à tous les 
niveaux nationaux. Les casques feront partie de 
l'uniforme et seront donc à la charge des arbitres 
individuels.  L'achat et la distribution seront 
organisés en concertation avec Claude et le 
secrétariat VB. En attendant, un système avec 4 
casques connectés sera testé lors d'un match à 
Maaseik (13/03) & Roeselare (20/03).  

 
3.4. L'introduction incomplète du système de video-

challenge dans la LIGH entraîne une compétition à 
deux vitesses. Le CA le regrette et constate que 
les équipes ne peuvent pas concourir à armes 
égales. Il est également regrettable que tous les 
clubs qui se sont vu proposer le video-challenge 
ne souhaitent pas l'utiliser de manière permanente. 

 
3.5.  Le secrétariat VB dispose encore d'un stock de 

masques COVID.  Arturo propose d'en répartir 
gratuitement une partie entre les jeunes arbitres de 
VV et de la FVWB qui font office de juge de ligne 
au niveau national. Les ailes (Kurt & Christian) 
sont priés de passer leur commande auprès du 
secrétariat VB. 

3.6.  Arturo est satisfait du rôle croissant et de 
l'engagement d'Eric Humblet dans le circuit Beach 
belge. 

3.7. À la demande de Jean-Paul, Arturo confirme qu'il 
prévoit une réunion de suivi avec Kurt en avril.  
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4.   Liga Dames (Claude Holvoet) 
 
4.1  Claude meldt dat de ‘ligawerking’ binnen de 

damesclubs totaal onbestaande is gelet zeer 
vele interne conflicten en meningsverschillen 
tussen de clubs onderling.   

 
4,2 In verschillende ligaploegen trainen blijkbaar 

meisjes mee die niet bij die club aangesloten 
zijn. Dit is een ‘normale’ evolutie in andere 
jaren, maar in de huidige COVID-
omstandigheden is dit onder geen enkel beding 
mogelijk of toegelaten. De ‘vreemde’ speelsters 
worden immers niet getest volgens het COVID-
protocol. De COVID-cel (Guy & Toon) zal een 
communicatie doen. 

 

4.   Ligue des Dames (Claude Holvoet) 
 
4.1 Claude rapporte que le "fonctionnement de la 

ligue" au sein de la LIGD est totalement inexistant 
étant donné les nombreux conflits et désaccords 
internes entre les clubs.   

 
4.2 Dans plusieurs équipes s'entraînent des filles qui 

ne sont pas membres du club. Il s'agit d'une 
évolution "normale" les autres années, mais dans 
le contexte actuel du COVID, cela n'est en aucun 
cas possible ni autorisé. Les joueurs "étrangers" 
ne sont pas testés selon le protocole COVID. La 
cellule COVID (Guy & Toon) fera une 
communication. 

 
 
 

 
 
 

RvB/CA 
  

 
1.     Financiën 
 
1.1. Op een vraag van Dirk ivm de bedragen die 

geïnd werden door VB voor ITC’s van niveau 
2 tot 6 (RvB 18/02, punt 6.5.) stelt Claude de 
volgende oplossing voor. Het totaalbedrag is  
3.760 EUR , voor ITC’s van 45 clubs. De 45 
betrokken clubs zouden ingelicht worden dat 
zij voor hun ITC’s van het seizoen 2021-2022 
een krediet krijgen dat gelijk is aan de som die 
zij spendeerden voor het seizoen 2020-2021.  
Op 31/12 worden eventuele niet gebruikte 
kredieten teruggestort aan de clubs.  
De RvB keurt deze COVID-maatregel goed.  

1.2.  Ter vereenvoudiging van de facturatie naar de 
clubs toe zullen de vleugels volgend jaar de 
inschrijvingen verzorgen van alle ploegen, 
waarna VB de vleugels zal factureren à rato van 
50% van hun inschrijvingen op niveau 1 en 2.  
 

2.    Vacature NOC 
 
De RvB keurt de tekst van de vacature NOC 
goed. Na een korte taalkundige correctie (Jean-
Paul) kan het document gepost worden.   
 
De tekst van de oproep tot kandidaten kan later 
gebruikt worden voor de afwerking van artikel 
10.2. van het RIO. Dit zal op de volgende 
vergadering verder besproken worden. 
 
Paul merkt op dat commissieleden geen effectief 
lid van VB mogen zijn (artikel 10.1.1. RIO) . 
Effectieve leden van VB die kandideren voor de 

 
1 .   Finances 
 
1.1.  A une question de Dirk concernant les montants 

perçus par VB pour les ITC du niveau 2 à 6 (CA 
18/02, point 6.5.), Claude propose la solution 
suivante. Le montant total est de 3.760 EUR, 
pour 45 clubs concernés. Ces 45 clubs seraient 
informés que pour leurs ITC de la saison 2021-
2022, ils recevront un crédit égal à la somme 
qu'ils ont dépensée pour la saison 2020-2021.  
Le 31/12, tout crédit non utilisé sera remboursé 
aux clubs.  
Le CA approuve cette mesure du COVID.  
 

1.2.  Pour simplifier la facturation aux clubs, les 
ailes s'occuperont des inscriptions de toutes 
les équipes l'année prochaine, après quoi VB 
facturera les ailes à 50% de leurs inscriptions 
de niveau 1 et 2.  

 
2.    Appel à candidatures CNR 
 

Le Conseil d'administration approuve le projet 
d’appel de la CNR. Après une correction 
linguistique (Jean-Paul) le document peut être 
publié.   
Le texte de l'appel à candidatures peut ensuite 
être utilisé pour compléter l'article 10.2. du ROI. 
Ce point sera discuté en détail lors de la 
prochaine réunion. 

 
Paul note que les membres d’une commission 
peuvent ne pas être des membres effectifs de VB 
(article 10.1.1. ROI) . Les membres effectifs du 
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functie van commissievoorzitter NOC dienen 
eerst ontslag te nemen als effectief lid. De 
federatie legt een ledenregister aan. 
 
 
Noot : op 25 maart ontving VB het advies van het 
federaal parket in deze. Het parket stelt (quote) 
‘Een voorafgaand ontslag van een effectief lid is 
bijgevolg in casu niet aan de orde.(unquote) 
 
 

3.     Werking secretariaat VB   
 
Per 1 september gaat Carmen Peralta op 
pensioen. Guy en Claude maken hiervan gebruik 
om een duurzame en kostenefficiënte oplossing 
voor het secretariaat Volley Belgium uit te 
werken.. Guy & Claude trachten een analyse te 
maken van de activiteiten binnen VB. Zie bvb ook 
de controle van de wedstrijdbladen. Belangrijk is 
een continue dienstverlening en permanentie te 
kunnen waarborgen. Fred herhaalt de vraag om 
een doorlichting van het secretariaat 

 
4.     Update LIGH 

 
Op 11/03 had een meeting VB-EML plaats met 
vier vertegenwoordigers per delegatie. De sfeer 
was absoluut constructief en lijkt een stevige 
onderbouw voor een goede samenwerking.  
 

5.    Update FIVB-CEV-WEVZA 
 
De RvB is erg verheugd met de verkiezing van 
Sam DEROO in de athletes’ working group van 
CEV en de athletes’ commission van FIVB. Voor 
deze aanduiding van Sam werd gelobbyd door 
de vertegenwoordigers van Volley Belgium bij 
CEV en FIVB. 

 
6.    AV 27/05.  

 
VV dient op de AV Volley Belgium een 
kandidaat voorzitter voor te dragen, en FVWB 
een kandidaat financieel beheerder. Dit 
conform de telling van het aantal leden op 1 
februari 2021 zoals voorzien in het RIO en 
gecommuniceerd in raad van bestuur de dato 
18/02. 
 
De huidige tandem Guy Juwet (als voorzitter 
VB) en Claude Kriescher (als financieel 
beheerder VB) heeft interesse om samen 
verder te kunnen werken mits goedkeuring en 
steun van hun respectievelijke vleugels. Beiden 
verklaren kandidaat te zijn om verder het 
bestuur van Volley Belgium op te nemen. 
 
Om de kwaliteit en de volledigheid van de 
jaarrapportering door de commissies aan de AV 

VB qui se portent candidats au poste de 
président de la CNR doivent d'abord 
démissionner en tant que membres effectifs. La 
fédération établit un registre des membres 
 
Note : ce 25 mars, VB a reçu du parquet fédéral 
un avis sur ce point. Selon le parquet (quote) ‘La 
démission préalable d'un membre effectif n'est 
donc pas à l’ordre du jour dans le présent cas de 
figure.’ (unquote) 

 
 
3.     Fonctionnement du secrétariat VB   
 

Carmen Peralta prendra sa retraite le 1er 
septembre. Guy et Claude profitent de cette 
occasion pour trouver une solution durable et pas 
cher pour le secrétariat de Volley Belgium. Guy & 
Claude tentent de faire une analyse des activités 
au sein de VB. Voir aussi par exemple le contrôle 
des feuilles de match. Il est important de garantir 
un service continu et d’assurer une permanence.  
Fred réitère sa demande d'un audit du 
secrétariat. 

 
4.     Update LIGH 
 

Le 11/03, une réunion VB-EML a eu lieu avec 
quatre représentants par délégation. L'atmosphère 
était absolument constructive ce qui semble être 
une base solide pour une bonne coopération.  

 
5.    Update FIVB-CEV-WEVZA 
 

Le CA est très heureux de l'élection de Sam 
DEROO dans le groupe de travail des athlètes 
de la CEV et dans la commission des athlètes de 
la FIVB. Cette nomination de Sam a fait l'objet 
d’interventions de la part des représentants de 
Volley Belgium à la CEV et à la FIVB. 

 
6.    AG 27/05.  
 

Lors de l’Assemblée Générale de Volley Belgium 
, VV proposera un candidat président, et la 
FVWB un candidat directeur financier. Ceci 
suivant le décompte du nombre de membres fait 
au 1er février 2021, tel que prévu dans le ROI et 
communiqué lors du CA du 18/02. 

 
Le tandem actuel Guy Juwet (en tant que 
président VB) et Claude Kriescher (en tant que 
directeur financier VB) est intéressé à continuer à 
travailler ensemble, sous réserve de l'approbation 
et du soutien de leurs ailes respectives. Tous deux 
déclarent être candidats pour devenir membres du 
conseil d'administration de Volley Belgium. 
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te verhogen zal Guy een template opstellen 
voor de jaarverslagen van de commissies. 

 
 
7. VARIA 
 
7.1   Paul verwijst naar de financiële implicaties van de 

komende TV-uitzendingen (zie RvB 18/02, punt 
2.2.) en wenst te weten of VB hiervoor reeds steun 
heeft gevonden. Guy is optimist in dat verband. 

 
7.2. VB bereidt de uitrol van de wet op 

verenigingswerk (2021) voor. Begin april belegt 
Claude daartoe een vergadering met fiscalisten 
en juristen van de vleugels. Voor VV zal alvast 
Herman De Cnijf ook deelnemen (Fiscale 
Hogeschool Brussel) 

7,3 Daniël vraagt met aandrang dat informatie voor 
een RvB minstens vijf dagen voor de RvB ter 
beschikking zou zijn. Gelet uitnodiging met 
vraag om agendapunten tot heden één week 
vooraf verstuurd werd betekent dit een 
aanpassing van het hele proces. Guy maakt de 
bedenking dat niet alle agendapunten van de 
rvb VB vooraf besproken dienen te worden 
binnen de raden van bestuur van elke vleugel.  

 
 
 
Volgende vergadering  
 
Donderdag 15/04 – 19u30 – per TEAMS 
 

Pour améliorer la qualité et l'exhaustivité des 
rapports annuels des commissions à l’AG, Guy 
créera un modèle pour les rapports annuels des 
commissions. 

 
 
7. DIVERS 
 
7.1 Paul fait référence aux implications financières 

des prochaines diffusions télévisées (voir CA 
18/02, point 2.2.) et veut savoir si VB a déjà trouvé 
un soutien pour cela. Guy est optimiste à cet 
égard. 

 
7.2. Le VB se prépare au déploiement de la loi sur le 

travail associatif (2021). Au début du mois d'avril, 
Claude organisera une réunion avec des experts 
fiscaux et des juristes des ailes à cette fin. Herman 
De Cnijf (Fiscale Hogeschool Brussel) participera 
aussi pour VV. 

7.3 Daniël insiste pour que les informations pour les 
CA soient disponibles au moins cinq jours avant la 
réunion. Étant donné que les invitations avec les 
demandes de points à l'ordre du jour étaient 
jusqu'à présent envoyées une semaine à l'avance, 
cela signifie un ajustement de l'ensemble du 
processus. Guy fait l'objection que pas tous les 
points de l'ordre du jour du CA doivent être 
discutés à l'avance au sein des CA de chaque aile. 

 
 
Réunion suivante 
 
Jeudi 15/04 – 19h30 – par TEAMS 
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